
Ik heb een vraag voor de mensen die over het groenbeheer gaan. Het viel ons op dat 
deze week de Essen in de Prins Willem Alexanderstraat in Buurmalsen bespoten zijn. Kan 
iemand mij uitleggen waarom dat gedaan is?
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